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Nieuwsbrief 2008-03 

 
Veteranen, vrijwilligers, 
 
Het was ons wederom een genoegen om samen met jullie weer plannen te maken voor het nieuwe 
project. De positieve reacties van jullie doen ons goed en geven weer de energie die we nodig 
hebben om onze “boodschap” te verkondigen. 
 
31 mei de Basis-Doorn 
 
Het project Vukotici is gepresenteerd 
en omarmd door de groep. Adrie 
Oosterveen heeft als project 
coördinator uitgelegd wat de 
doelstellingen zijn en wat dat inhoud 
voor de vrijwilligers. 
Er moet veel gebeuren. De vloeren 
zijn voor een deel verrot als gevolg 
van het regen en smeltwater wat 
ongeveer recht onder de school 
doorsijpelt. De ruiten van de ramen 
moeten in de kit worden gezet en de 
vensters van de ramen moeten 
geschilderd worden.  Er moeten 3 
grote ramen vervangen worden, wat 
zal worden uitbesteed aan de lokale 
vensterbouwer. 
Stucwerk zal moeten worden gerepareerd en aan de bergzijde zal een damwandje worden 
gefabriceerd om het regen en smeltwater om de school heen te leiden. 
Binnen moet alles opnie uw met een frisse kleur worden geschilderd, de verlichting zal worden 
gerepareerd en lampen zullen worden aangekocht en worden opgehangen. 

 
Als extra zal er een speelconstructie worden 
gebouwd op het speelpleintje om de kinderen te 
plezieren. 
 
Deze korte opsomming geeft aan dat het weer een 
week wordt van nuttige arbeid. Een aantal 
dorpbewoners hebben al aangegeven ons te willen 
helpen. Het is dus zaak onze kennis van de 
Bosnische taal weer wat op te vijzelen.  
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Er zijn een paar afspraken gemaakt in aanloop naar het project. 
 

1 Verdeling van het werk: 
Algehele Coördinatie van het project door Adri Oosterveen 
Aanspreekpunt houtploeg: Rob Scholte 
Aanspreekpunt betonploeg: Rien van Elk 
Aanspreekpunt schilderploeg: Adri Oosterveen 
Aanspreekpunt speeltoestel: Wim Brock 
 

2 Voor 1 Juli 2008 heeft iedereen die meegaat naar het project de eigen bijdrage van €300,= 
overgemaakt naar de rekening van Veteranen Actief. 
 
3 Op de website komt de lijst met benodigd gereedschap en iedereen doet zijn best dit door 
bijvoorbeeld sponsoring aan te vullen. De lijst wordt aangepast als iets bij Rob Scholte is 
aangemeld. 
 
4 Jeroen stuurt elke veteraan een concept "bedelbrief" waarmee hij of zij naar de 
gemeente en/of bedrijven kunnen voor sponsoring. 
Marcel Wijsbroek en Eric Smeele hebben reeds het voorbeeld gegeven. 
Marcel heeft een brief gestuurd naar de gemeente Almere en Eric is op zoek gegaan 
naar sponsors voor het vervoer en ook heeft hij contact gezocht met de Omroep 
Rijnmond voor een nieuwsitem. Dus als iemand wil weten hoe je dat doet dan moet 
je contact opnemen met een van deze twee mannen. Ook zijn wij nog steeds in de 
race om als “goed doel” de Spinning Marathon van Fitland in Nuenen te fungeren. 
Deze actie is ooit opgestart door Hein van der Aa.    
 
5 Op verzoek zullen er een aantal jassen worden besteld conform de jas die wij voor onze PR 
activiteiten hebben laten maken. Afspraak is dat dit voor eigen rekening wordt gedaan. Er 
worden ook caps bedacht en vervaardigd. Ook deze zijn voor rekening 
man, er zijn 9 gegadigden voor een cap en 4 voor een jas. Het 
voorlopig ontwerp van het caplogo ziet u hiernaast. De kleur van de cap 
wordt donkerblauw. 
 
6 Voor assistentie tijdens de Open Dagen van Defensie hebben zich de 
volgende veteranen aangemeld. Gerrit Kok komt naar Den Helder op 
vrijdag 11 Juli, Wim Dijkema komt 12 Juli naar het Marine terrein. Adrie 
Oosterveen heeft aangeboden naar Leeuwarden te komen om het bestuur 
aldaar te ondersteunen. Mochten er meer veteranen zijn die toch de reis 
willen maken dan zijn die natuurlijk van harte welkom. 

 
Het doel is iets gewijzigd, tijdens de Open Dagen willen wij trachten donateurs te vinden voor 
onze stichting. Iedere donateur die een machtiging uitschrijft van 25 euro of meer maakt kans 
op een rondvlucht boven Drenthe of Overijssel in een historisch vliegtuig voor 3 personen. 
Voorwaarde is wel dat het alleen gebeurd bij meer dan 100 inschrijvingen. 
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Wie gaan er mee in week 39. 
 
Tot nu toe is van de volgende personen bekend dat zij mee gaan naar Vukotici. 
 
Brock Wim X Oosterveen Adrie X 

Visscher Jeroen X Ploeg v.d Cees X 

Smeele Eric X Aa v.d Hein   

Derks Toon   Scholte, Rob X 

Dijkema Wim X Loosen v. Richard   

Berg v.d Henk X Eilering Johan  

Wijsbroek Marcel X Hummelink Ingrid  

Elk v. Rien X Cremer Coos  

Maat Davey X Raedts Geert  

Kok Gerrit X Chruchten v. Jan  

Geest v.d John     

Martens Jos X   
  
Door omstandigheden kunnen Hen van der Aa, Toon Derks en John van der Geest niet mee deze 
keer. We zullen hun expertise node missen. 
In het geel staan nog veteranen vermeld waar mee contact zal worden opgenomen.  
 
 
Veteranen met een Missie  
 
Na onze samenkomst in Doorn is er al weer veel gebeurd. Maandag 2 Juni was bijvoorbeeld een 
dag die klopte. 
Naar aanleiding van de overhandiging van het rapport “Veteranen met een Missie” aan de 
staatssecretaris van Defensie Jack de Vries, was mij gevraagd ons verhaal te vertellen in het radio 
1 programma De Ochtenden. Over de telefoon was een van de onderzoekers van het rapport Fred 
Lardenoy te horen en mijn persoontje vertelde het verhaal van onze kant. 
 
Al met al een prettig gesprek en hopelijk zet het weer wat veteranen aan het denken. Wij, 
Veteranen Actief, zijn met een mooie missie bezig en dat mag verteld worden.  
 
Na het gesprek in de studio’s van Hilversum ben ik in de auto gesprongen om aanwezig te zijn bij 
de overhandiging in Nieuwspoort te Den Haag. Ook daar was media aanwezig en overhandigden de 
voormalige Landmacht Genisten, tegenwoordig vrijwillig bruggenbouwers in Soudan, het rapport 
aan de staatssecretaris met het verzoek om daden te verrichten en Defensie opdracht te geven ons 
te steunen.  
Natuurlijk reageerde de staatssecretaris voorzichtig, maar prees alle 
initiatieven van de veteranen. Het is afwachten of Defensie hier tijd 
en ruimte aangeeft. Uiteraard heb ik de gelegenheid genomen om de 
staatssecretaris even apart te nemen en rechtstreeks gevraagd of er 
ook mogelijkheden zijn vanuit Defensie. Ik heb hem gemeld dat wij 
voorlopig in afwachting doorgaan op de ouderwetse wijze van 
regelen en ritselen. Hij antwoordde dat hij dat zelfs aanmoedigt 
maar het tegelijkertijd ook niet wilde weten. 
Kortom, de tijd zal leren of Defensie zijn oud werknemers echt zal 
gaan helpen met hun missies. 
 
Het genoemde rapport is een gecombineerd initiatief van het NCDO en het Veteraneninstituut. De 
bedoeling is om alle initiatieven in kaart te brengen en een wijze te bedenken van samenwerking 
tussen de diverse initiatieven met ondersteuning van het Veteraneninstituut. Een en ander wellicht 
in samenspraak met en gesteund door het ministerie van Defensie. 
 
Het rapport “Veteranen met een Missie” kunnen jullie digitaal vinden op de startpagina van onze 
eigen website. Op de Veteranendag 2008 zal het NCDO ter afsluiting van het rapport een boogtent 
laten zetten en 4 projecten tentoonstellen aan de bezoekers. Veteranen Actief is een van de vier 
thema’s. De tent is te vinden naast de tent met de stands van de diverse veteranenorganisaties. 
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Interesse uit de media. 
 
Vrijdag 6 Juni hebben wij ons verhaal nog eens kunnen doen bij de Nieuwsradio BNR. In 
een interview met Harmke Pijpers is nog eens uitgelegd wat de bedoeling is en welke 
voordelen er aan onze initiatieven vast zitten. 
 
Zoals al eerder vermeld is er al met al redelijk wat interesse uit de media. 
De Islamitische Omroep heeft aangegeven wellicht een reportage te willen maken van 
het project en de vrijwilligers die daar uitvoering aan geven. Het gesprek is gaande en de 
voorwaarden zullen worden gesteld. 
Ook is er een verzoek van een fotografe die graag de menselijk kant wil vastleggen van 
de veteraan en zijn deelname in de wederopbouw. Haar naam is Tinelou van der Elsken 
en een gerenommeerd fotografe in de bedrijfsfotografie. 
Meer info op haar website: http://www.tinelou.nl/tlou_p/home/  
 
In principe gaan wij akkoord met deze interesse en zijn deze zaken met jullie besproken 
op 31 mei in Doorn.  
 
Wellicht kunnen wij als stichting ons voordeel hiermee doen en geeft deze belangstelling 
meer kracht aan ons initiatief. 
 
Elke aanvraag zal apart worden bekeken en zullen wij voorzichtig omgaan met de invloed 
die het kan hebben op ons optreden en het project. 
 
Comité van aanbeveling. 
 
Op verzoek van het bestuur stichting Veteranen Actief om zitting te nemen in het CvA 
hebben een aantal personen zeer positief gereageerd. Zij hebben zich verbonden met 
onze initiatieven en toegezegd daar waar nodig ons te steunen met raad en daad. 
 
Wij, het bestuur, zijn bijzonder vereerd met deze toezeggingen en zijn er van overtuigd 
dat deze verbondenheid de doestellingen van de stichting alleen maar zullen versterken. 
Zij verbinden hun naam graag aan Veteranen Actief en onderschrijven de doelstellingen 
van harte. 
 
De volgende personen hebben zich met ons verbonden. 

Drs Angelien Eijsink  
PVDA, Lid van de 2e Kamer en lid van de Vaste Kamer Commissie Defensie. 

Kolonel Loek Habraken 
Directeur van het Veteraneninstituut in Doorn.  

Mevr. Janny Heeren 
Consulent Vrijwilligers en Mantelzorg Centrale Almere  

De heer Fred Janssen 
Libanon veteraan, initiatiefnemer Witte Anjer en Defensievrijwilliger van 2007. 

Mevr. Anne van Oorschot  
Moeder van een militair en mede-initiatiefnemer van de stickeractie "Steun onze 
Troepen".  

Dr. Senial Sivro  
Trauma-arts in het Flevo Ziekenhuis te Almere en actief in de wederopbouw van 
zijn vaderland Bosnië-Herzegovina 
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Veteranen, vrijwilligers, tot zo ver deze nieuwsbrief. Ik hoop iedereen weer op te hoogte 
te hebben gebracht over de laatste ontwikkelingen. 
Ik wil tevens graag iedereen uitnodigen om op 28 Juni 2008 naar het Malieveld te komen 
en onze aanwezigheid daar te ondersteunen. Ook op de Open Dagen van de Koninklijke 
Marine en Luchtmacht staan wij het verhaal te verkondigen en donateurs te werven. 
Komt allen en steun ons hierbij. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Wim Brock, Jeroen Visscher en Rob Scholte. 
Stichting Veteranen Actief 

Ps 1 Het persbericht wat aan jullie is verstuurd heb ik uiteraard ook aan het Haarlems 
Dagblad gezonden. En het werkt ! Het wordt gepubliceerd onder de kop Goed Nieuws. 
Later, voor of na het project wil de journalist graag een rubriek over ons werk publiceren. 

Ps 2 
Het werkt echt! Zie actie Marcel Wijsbroek in Almere Vandaag. 

Veteraan gaat terug naar Bosnië 

? Gepubliceerd op 11 juni 2008, 11:31 
? Laatst bijgewerkt op 11 juni 2008, 11:33 

ALMERE / JEROEN OOSTERHEERT  -   

De Almeerse oud-militair Marcel Wijsbroek (56) gaat terug naar Bosnië. Dit keer niet als 
soldaat, maar als vrijwilliger. Hij gaat er een school opknappen. Samen met ongeveer twintig 
andere veteranen gaat hij eind september die kant op. 

Wijsbroek is 36 jaar actief geweest als militair. ,,Het is een tijdverdrijf geworden. Het idee 
werd tijdens de eerste veteranendag hier in Almere gelanceerd door de Stichting Veteranen 
Actief en ik heb me direct aangemeld'', aldus Wijsbroek die in de jaren negentig twee in 
Bosnië geweest is.  

,,Het is niet, zoals sommigen beweren, een goed makertje. Zie het als iets dat we af willen 
maken. We vinden het gewoon leuk met zijn allen. Het voelt ook een beetje als thuiskomen. Ik 
heb daar vooral tijdens de val van Srebenica veel meegemaakt. En dat is een boek dat nooit 
gesloten wordt.'' 

Momenteel is de Almeerder druk bezig om geld en gereedschappen te verzamelen om mee te 
nemen naar de school in het plaatsje Zenica. De bedoeling is dat ze de school in een week 
gaan opknappen. ,,Er moeten nieuwe ramen in, er moet geverfd worden en we gaan er een 
vloer leggen. We kunnen elke cent dus goed gebruiken, want er moet een hoop gebeuren. Als 
dit aanslaat, willen we volgend jaar iets soortgelijks in het gebied gaan doen.'' 

Succes. 


